
Resultaten AC-enquête oktober 2020. 

 

1. Inleiding. 

Eind oktober is door het bestuur van Iris een enquête uitgezet onder de leden. De aanleiding voor 
deze enquête was de geringe deelname aan de workshops die voor 26 oktober waren gepland. In 
totaal 6 leden (exclusief de leden van de AC) hadden zich opgegeven. Omdat niet duidelijk was wat er 
achter deze geringe animo schuil ging is besloten tot het uitzetten van enige vragen onder de leden. 
Er was wel het vermoeden dat Corona een rol zou kunnen spelen. Daarnaast twijfelde de AC of het 
aanbod wel aansloot bij de belangstelling en interesse van de leden. 

De respons op de enquête is goed te noemen. 32 leden hebben de moeite genomen om de vragen te 
beantwoorden. Dat is een hoog percentage waaruit we mogen afleiden dat de betrokkenheid van de 
leden bij de club groot is.  

 

2. De resultaten per vraag. 

In totaal zijn er 9 vragen voorgelegd aan de leden (de eerste vraag waarin de naam van de 
respondent gevraagd werd niet meegerekend). In volgorde van de enquête volgen hier de resultaten, 
dus vanaf vraag 2.  

Vraag 2. 
Vind je het idee van een workshopavond georganiseerd door Iris aantrekkelijk? 

Zeker    56,3% 
Best wel aardig 9,3% 
Neutraal   21,9% 
Een beetje   3,1% 
Nee   9,4% 

Twee derde van de respondenten vindt een workshopavond aantrekkelijk of zelfs heel 
aantrekkelijk (de laatste groep al meer dan de helft), een vijfde deel wordt er niet warm of koud 
van en één op de 10 vindt het niet aantrekkelijk. 

Vraag 3. 
Vond je het aanbod van de workshop van 26 oktober aantrekkelijk? 

Zeker    40,6% 
Best wel aardig 21,9% 
Neutraal   18,8% 
Een beetje   6,3% 
Nee   12,5% 

Twee van de 5 respondenten was enthousiast over het aanbod, één op de 5 vond het aardig en 
één op de 8 vond het niks. 

 



Vraag 4. 
Mocht je de aangeboden workshops niet zo aantrekkelijk vinden, welke workshops zou je dan wel 
graag aangeboden krijgen?  

Een paar suggesties die hier opvielen:  
- met een groep naar buiten om samen te fotograferen (landschap, urbex, avond- of 
nachtfotografie, natuur) 
- iets wat ik normaal niet zou doen, experimenteren. 

Vraag 5. 
Speelt de locatie (Minkemacollege) een rol om je al dan niet in te schrijven? 

Bijna 80% vond dit absoluut geen rol spelen. 

Vraag 6. 
Hebben de landelijke Coronamaatregelen invloed gehad op je beslissing om je al dan niet in te 
schrijven? 

Nee   50% 
Zeker    28,1% 
Neutraal   9,4% 
Een beetje   9,4% 
Vrij veel  3,1% 

De helft van de respondenten heeft de coronamaatregelen niet van invloed laten zijn op de 
beslissing, de andere helft in meer of mindere mate wel. Overigens werd hier soms opgemerkt 
dat men vergeten was zich in te schrijven of dat men verhinderd was. 

Vraag 7. 
Zijn er nog andere zaken die je activiteitencommissie wilt meegeven aangaande de 
workshopavond? 

Hier is geen trend in de antwoorden te vinden. Hooguit kan genoemd worden dat een aantal 
respondenten laat weten tevreden te zijn over de georganiseerde activiteiten. 

Vraag 8. 
Zijn er zaken die je in het algemeen wilt meegeven over het aangeboden programma van dit 
seizoen? 

De antwoorden op deze vraag zijn grofweg te verdelen in drie groepen. Er is een groep die 
minder foto’s wil bespreken en meer “actie” wil met de club, er is een groep die juist graag meer 
foto’s wil bespreken en/of wil laten zien, eventueel in duo’s en er is een groep die tevreden is. 
Deze laatste groep is de grootste. Verschillende respondenten hadden begrip voor het feit dat 
door de beperkingen die de Coronamaatregelen ons opleggen het programma en de 
mogelijkheid daarbinnen anders dan andere jaren is. 

Vraag 9. 
Laat je je door het risico van besmetting door het Coronavirus weerhouden naar de clubavonden 
in de Maranathakerk te komen? 

Het aantal respondenten dat hier met “ja” antwoordde is precies even groot als het aantal dat 
hier “nee” noteerde. 



Vraag 10. 
Wat is je mening over de manier waarop het bestuur en de AC omgaan met de 
coronamaatregelen? 

71,9% reageert met “goed”, 21,9% heeft geen mening en 6,3% meent wat anders maar het blijft 
onduidelijk wat dat is. Voor de trend maakt dat niet uit, verreweg de grootste groep is tevreden 
over de manier waarop FC Iris omgaat met de Coronamaatregelen. 

 

3. De conclusies 

De algemene conclusie van de enquête is dat het grootste deel van de leden zich goed kan 
vinden in het programma van FC Iris. Dat is prettig om te constateren, juist ook omdat de 
respons zo hoog was. Natuurlijk zouden er hier en daar in het programma andere accenten 
gelegd kunnen worden maar dat staat de tevredenheid niet in de weg. 
Wel wordt duidelijk dat de Coronamaatregelen veel leden tot voorzichtigheid manen wat er toe 
leidt dat de clubavonden minder dan anders bezocht worden. 
De aanname dat de geringe inschrijving voor de workshopavond werd ingegeven door een niet 
aantrekkelijk programma is door de resultaten van deze enquête ontzenuwd. Dat Corona een rol 
speelt bij de inschrijving is wel duidelijk geworden. 
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